
 

Zpráva výboru TJ Sokol Sedliště na Valnou hromadu 7.2.2009 

 
Váţení sportovní přátelé, 

 Dovolte mi abych Vás jménem výboru TJ přivítal na dnešní valné 

hromadě. Program, který byl napsán na pozvánkách je následující: 

  1.Zpráva výboru o činnosti TJ v roce 2008 

   2.Zpráva o finančním hospodaření 

   3.Zpráva revizní komise 

   4.Plán činnosti na rok 2008 

   5.Diskuse 

   6.Volby do výboru TJ a RK 

   7.Občerstvení a  promítání   

Zapisovatelkou z dnešní valné hromady jmenuji Martu Horáko- 

vou.  Na dnešní valné hromadě  je přítomno ………členů. 

 Vzhledem k tomu , ţe musíme na letošní valné hromadě zvolit po 

třech letech nový výkonný výbor a  revizní komisi navrhuje dosavadní  

Výbor do návrhové a volební komise Láďu Horáka, Milana Pechance a 

Josefa Bocka,ţádám Vás abyste zvednutím ruky odhlasovali sloţení ko- 

mise, kdo je pro…….., kdo je proti …..zdrţel se ………… 

 Nyní Vás tedy postupně seznámím s činností naši TJ v loňském  

roce. První sportovní akcí loňského roku byl turnaj v Bowlingu, který se 

konal 5.ledna.Turnaje se zůčastnilo 27 soutěţích, mezi ţenami byla 

nejlepší Bocková Tereza, druhá byla Bocková Radka a třetí Sokupová 

Kateřina, mezi muţi byl nejlepší Vašek Jirka,druhý skončil Vomočil 

Tomáš  a třetí Hurych Zdeněk . Před rokem,tehdy 2.února se konala  

Valná hromada,které se zůčastnilo celkem 56 členů.  

 V měsící únoru a březnu jsme 3x navštívili plavecký bazen . 

1.března jsme jiţ počtrnácté uspořádali na Ţabárně v Nedošíně, Spo- 

lečenskou zábavu“. Zábavy se zůčastnilo 178 lidi(vyprodáno).Pro naši 

TJ je také samozřejmě nezanedbatelný příjem do pokladny,který zej- 

ména díky bohaté tombole činil rekordních 11 786 kč.  

 V měsící dubnu se konaly brigády na hřišti v Močidlech , při 

kterých  byl proveden úklid,kácení starých stromů a  oplechování spod- 

ní části boudy. Dále byl proveden sběr starého ţeleza  při kterém se nám 

podařilo sebrat 33q a díky vysoké ceně jsme utrţili 14 513 kč.Koncem 

dubna jsme uspořádali Jarní pochod na trase Sedliště – Trţek - Laţany-

Václavky, za pěkného počasí ušlo 16 turistů 10,5 km. 

 Začátkem května jsme se zůčastnili tradičního pochodu Sloupen- 

skými lesy.Kromě pěších turistů se zůčastnila  cyklistické části velmi 

početná skupina cyklistů. 24.května jsme uspořádali turnaj ve vybíjené  
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ţen, za účasti šesti druţstev, zvítězili České Heřmanice , naše děvčata se 

umístila na 2. a 3. místě, tímto bych jim chtěl poděkovat za vzornou or- 

ganizaci turnaje. Koncem května se konalo na hřišti v Močidlech spor- 

tovní odpoledne pro děti a mládeţ v rámci Dětského dne. Sportovního  

zápolení za pěkného počasí se zůastnilo 38 dětí. Sportovní program byl 

zpestřen vystoupením kouzelníka a zpěváku skupiny Vepřo-knedlo-zelo 

manţelů Koupilových.Toto vystoupení zajistil pan MikuleckýVáclav st. 

     Také se zmíním o dvou individuelních náročných sportovních výko- 

nech našich členů. 10. května se zúčastnil Petr Soukup Litomyšlského  

maratonu , na 42 km dlouhou trať vyběhlo osm běţců a Petr Soukup, 

přestoţe nepatří mezi nejmladší ( navíc kouří), si vedl velice dobře, do- 

běhl totiţ na skvělém druhém místě v čase 4 ,16 h, jen deset minut za 

vítězem. Martin Jílek, který v loňském roce tento maratón vyhrál, dělal 

spolu s Vojtou Jánským Petrovi doprovod  na kole. O týden později se 

totiţ Martin zúčastnil významného mezinárodního Praţského maratonu, 

kde bylo na startu téměř 4000 běţců.Do cíle doběhlo 3 691 běţců a Mar 

tin obsadil  velice solidní 827 místo v čase 3,38 hod. Obě borcům k těm- 

fyzický náročným výkonům blahopřeji. 

 Začátkem měsíce června jsme uspořádali tradiční dvoudenní cyk 

listický výlet na Budislav, kde jsme měli zajištěno ubytování ve stano- 

vém táboře. Výletu se zúčastnil rekordní počet účastníků – šest. Přes- 

to jsme v sobotu vyuţili krásného počasí a absolvovali náročnou trasu 

po Českomoravské vysočině v délce 80 km. Bývaly časy kdy se těchto 

dvoudenních výletů účastnilo i 45 osob. Na konci června jsme uspořá- 

dali turnaj v minikopané, kterého se zůčastnilo sedm muţstev. Turnaj  

se díky výborné organizaci vydařil, naši borci obsadili třetí místo, ví- 

tězem se stalo muţstvo Kornic. 

         Nyní budu pokračovat zprávou o další činnosti  našeho  oddílu 

v minikopané.  V červenci  jsme se zůčastnili turnaje v Kornicích, kde 

jsme obsadili druhé místo, navíc byl náš hráč Josef Macek vyhlášen nej- 

lepším brankářem turnaje.Na turnaji v Horkách se nám tak nedařilo, ob- 

sadili jsem páté místo. Třetí  místo  jsme obsadili na kombinovaném 

turnaji v minikopané a nohejbalu v Nedošíně. V září jsme uspořádali 

ještě jeden turnaj v minikopané, kterého se zůčastnilo šest muţstev. Tur- 

naj jsme vyhráli a tím jsme dosahli nejlepšího výsledku v roce 2008. 

Oba turnaje byly úspěšné nejen po stránce sportovní, tak po stránce eko- 

nomické neboť jsme získali do pokladny celkem  6 234 kč. Pravidelně 

se zúčastňujeme ligy minikopané v Litomyšli, teď uţ jen druhé, kterou 

prozatím vedeme a máme tak šanci postoupit opět do I. ligy, kde jsme 

několik sezon hráli. Na podzim jsem se opět přihlásili do krajské soutě- 

ţe sálové kopané ve Vysokém Mýtě, průběţně jsme na jedenáctém mís- 
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tě. Dobře si zatím v této soutěţi vede Lukáš Pechanec, který je zatím 

v tabulce střelců na 4místě se 14ti vstřelenými brankami.Chtěl bych 

tímto oddílu minikopané za jeho úspěchy poblahopřát. 

V sobotu 13.září se Václav a Michal Sedláčkovi zůčastnili tradič- 

ního  cyklomaratonu Král Šumavy. Celkem zde na třech trasách –150, 

200 a 250 km startovalo 1147 cyklistů. Na trase 150 km startovalo 749 

cyklistů. Michal, který nastupoval na start jako obhájce vítězství z před- 

chozího ročníku si v největším amaterském cyklistickém závodě u nás, 

vedl opět velice  dobře, skončil totiţ na druhém místě se ztrátou 10ti 

vteřin na vítěze v čase 4,13 hod. Václav Sedláček,který startoval v tom- 

to závodě uţ podeváté, skončil na 539 místě v čase 7,22 hod.

 Koncem září  jsme uspořádali dvoudenní zájezd do Orlických hor. 

O zájezd byl velký zájem, zúčastnilo se 46 osob. Odjezd byl v pátek  

navečer,ubytování bylo zajištěno v chatě  Doubravanka ve Zdobnici 

V sobotu jsme absolvovali pěší tůru , převáţně po hlavním hřebenu Or- 

lických hor na trase Zdobnice-Velká Deštná (nejvyšší hora Orlických  

hor)- chata na Šerlichu – Šerlišský mlýn – Deštné. Někteří ukončili tůru 

na chatě na Šerlichu a ušli 11,5 km, většina došla aţ do Deštného a měla 

v nohách 16,5 km. Zejména odpoledne jsme měli nádherné počasí, coţ 

uvidíte na závěr schůze při promítaní fotografií. Večer jsme strávili na 

chatě příjemný společenský večer,který byl pokaţen jenom tím, ţe o půl 

desáte došlo pivo. To ovšem neznamenalo,ţe zábava skončila. Někteří  

se sice odebrali na lůţko, ale další pokračovali v rozjeté zábavě aţ té- 

měř do rána. Nedělní program začal budíčkem, který vedoucí zájezdu 

musel vícekrát  opakovat, tedy jen některým účastníkům výletu. Kdyţ 

jsme konečně chatu opustili, odjeli jsme k pevnosti Hanička, kde byla 

zajištěna prohlídka tohoto objektu. Škoda jen, ţe jsme skoro dvě hodiny 

prohlíţeli podzemí pevnosti a venku svítilo nádherně sluničko. Po ukon- 

čení prohlídky  jsme absolvovali krátkou tůru do Neratova. Některým 

účastníkům se krásné podzimní počasí tak zalíbilo,ţe si tůru prodlouţili, 

přestoţe měli k dispozici precizní mapy s programem. V Neratově jsem  

si prohledli památný kostel, který byl uţ před dvaceti lety určen k demo 

lici, ale naštěstí k tomu nedošlo a v současné době se dokončuje rekon- 

strukce. Navečer jsme z Neratova odjeli a s krátkou zastávkou na hrázi 

Pastvinské přehrady dorazili domů. Myslím si, ţe tento výlet hodnotila 

většina účastníků velice  kladně a děkuji tímto vedoucímu zájezd panu 

Sedláčkovi za vynikající organizaci. 

Listopad a prosinec byli  na sportovní akce poměrně bohatý, 5x 

jsme byli v plaveckém bazénu v České Třebové, 1x jsme si byli zahrát 

Bowling.  1.listopadu se uskutečnil turnaj v nohejbale dvojic a trojic. 

Ve dvojicích zvítězili bratři Balcarové a trojice vyhráli Novák Ondra, 



- 4 - 

Mikulecký Jirka a Jánský Vojta. 29. listopadu jsme uspořádali tradiční 

turnaj v hokejbale za účasti 16ti hráčů, vítězem se stalo druţstvo ve slo- 

ţení Vomočil Tomáš, Mikulecký Tomáš, Hurych Jirka a Lašty. Oba ce- 

lodenní turnaje byly zakončeny posezením. Mimo obvyklý  program  

jsme koncem loňského roku zajistili cvičení jógy dětí a ţen na Obecním 

úřádě. O vánočních prázdninách jsme zajistili bruslení na zimním stadi- 

onu v Litomyšli, o které byl velký zájem, účast 45 osob. 

27.prosince se uskutečnil tradiční poslední pochod, za účasti 42 

osob. Tentokrát jsme šli po trase Sedliště-Bohuňovice-Horky-Tisová a 

pochod byl zakončen netradičně v penzionu na Sárovci, který byl pře- 

budovám z bývalého mlýna. 

Ještě jednu číselnou informaci na závěr.V současné době máme 

zaregistrováno 148  členů, z toho je 100  dospělých, 21dorostu a 27dětí. 

Protoţe je to více jak  polovina obyvatel obce , zavazuje  to výbor a 

revizní komisi,k tomu aby pokračovali v dosavadní práci a navíc se 

snaţili naši činnost ještě rozšířit.Chtěl bych poděkovat všem členům 

výboru a revizní komise za jejich práci v minulém roce,ale také chci - 

poděkovat všem dalším členům TJ, mnohdy i nečlenům, kteří nám při 

zajišťování různých akcí pomáhali. Dále děkuji všem sponzorům, kte- 

ří nám v minulém roce pomohli věcně i finančně při Společenské zá- 

bavě, turnajích  v minikopané ,vybíjené a  hokejbale . Zvlášť chci 

poděkovat Obecnímu úřadu Sedliště  za významnou finanční podporu. 

  Přestoţe je uţ 7.února, přeji Vám do tohoto roku hodně zdraví 

a štěstí, s kaţdoročním přáním, tedy abychom se příští rok, opět ve 

zdraví sešli a děkuji Vám za pozornost. 

 

V Sedlištích 7.února 2009 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

V sobotu 29.srpna se Václav a Michal Sedláčkovi zůčastnili tra- 

dičního  cyklomaratonu Král Šumavy. Celkem zde na čtyřech trasách –

100,150,200 a 250 km startovalo 1195 cyklistů. Na trase 150 km starto- 

valo 760 cyklistů. Michal  si v největším amaterském cyklistickém zá-

vodě u nás, vedl opět velice  dobře, skončil totiţ  ve spurtu 11ti člené 

skupiny na třetím místě ve stejném čase jako vítěz a sice 4,22 hod. Ví- 

tězem byl mimo jiné profesionál-Martin Bína-reprezentant ČR v cyklo 

krose. Michal tak dokončil svoje putování po stupních vítězů,v předchá 

zejícím ročníku byl totiţ druhý a rok předtím byl první. Václav Sedlá- 

ček, který startoval v tomto závodě uţ podesáte, skončil na 551 místě 

v čase 6,35h. Václav Sedláček se také prvního srpna uţ počtvrté účast- 

nil cyklomaratonu Okolo Tater, kde na trase 233 km skončil ze 350 

účastníků na 334 místě v čase 10,14 hod. 

 

 

  

 

 

 

 
                                                    


